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Predsjednik Županijske organizacije HDZ-a i stranački kandidat za župana 

Varaždinske županije, saborski zastupnik Anđelko Stričak, u srijedu je u društvu 

direktora Vodnogospodarskog odjela za Muru i gornju Dravu Hrvatskih voda, Danijela 

Bunića, posjetio općinu Beretinec, odnosnu tamošnju Poduzetničku zonu. 

 

S općinskim načelnikom Igorom Kosom i vijećnikom u Općinskom vijeću Davorom 

Mavrićem razgovarali su o dosadašnjim, ali i planiranim investicijama u ovoj općini 

koja, kako je naglašeno, ima veliki razvojni potencijal. 

 

Zahvalivši Stričaku i Buniću na podršci u svemu što je dosad napravljeno, Kos je 

istaknuo da bi bez njihove pomoći bilo teško realizirati sve zacrtano. 

 



– Prva tvornica je ovdje izgrađena, a ostali investitori su ili počeli graditi ili će uskoro 

početi. Planiramo Zonu širiti i dalje i moramo ju komunalno opremiti, za što će nam 

također trebati sredstva i s državne razine – rekao je Kos naglasivši da Općina 

Beretinec s Hrvatskim vodama ima odličnu suradnju. 

 

– Nije tu samo riječ o spajanju vodovoda, što su Hrvatske vode sufinancirale s 80 

posto, a Općina je osigurala 20 posto sredstava, već i o drugim projektima. 

Primjerice, u Črešnjevu imamo most koji je u iznimno lošem stanju, tako da taj 

problem moramo što prije riješiti. Riječ je o investiciji nešto manjoj od pola milijuna 

kuna, za što će polovicu sredstava izdvojiti Hrvatske vode, a polovicu Općina – kazao 

je Kos. 

 

Istaknuo je da u Općini Beretinec imaju puno planova za sljedeći mandat te dodao: 

 

– Drago mi je da za sve ove projekte koje planiramo prijaviti na natječaje, imamo 

podršku, jer mi s našim izvornim proračunom od oko 4,5 milijuna kuna te s projektnim 

sredstvima od oko 1,5 milijuna kuna, teško bi sve to mogli realizirati tempom kojim 

smo planirali. Podrška je, stoga, ključna jer bez te podrške bismo to možda napravili 

u 20 godina, ali ovako ćemo to napraviti u narednih 4-5 godina. 

 

Dobru suradnju Općine Beretinec i Hrvatskih voda potvrdio je i Danijel Bunić te 

spomenuo projekte koji su u tijeku na području općine. 

 

– Imamo u planu sufinanciranje mosta u Črešnjevu, zajedno s Općinom. Radi se 

projektna dokumentacija za dva naselja koja nisu bila uključena u Aglomeraciju, 

Ledinec i Ledinec Gornji te dio Beretinca, a to je projektna dokumentacija odvodnje i 

tu su Hrvatske vode dosad uložile od 2017. godine 406.000 kuna i ove godine 50.000 

kuna. Bila bi to jedna mala cjelina koja bi imala 9 kilometara kanala, pet crpnih 

stanica te jedan uređaj za pročišćavanje, a investicijska vrijednost je oko 8 milijuna 

kuna. To će se isto pripremiti za neke od izvora financiranja koji će u budućem 

periodu biti na raspolaganju – rekao je Bunić. 

 

Također, ove se godine nastavlja s regulacijom i uređenjem vodotoka Piškornica. 

 



– Prošle smo godine uredili dio od Zone prema obilaznici, a sad je u planu i to ćemo 

napraviti sredinom godine, kilometar i pol od obilaznice do farme. Aglomeracija se 

završava, bit će gotova sredinom godine i Beretinec dobiva 540 priključaka, 20 

kilometara kanalizacije, a od tih 20 milijuna kuna na Općinu Beretinec otpadaju 2 

milijuna – rekao je Bunić. 

 

Nakon obilaska Poduzetničke zone, Anđelko Stričak je rekao da je sam položaj 

općine Beretinec, blizina Varaždina, a potom i dobra prometna povezanost, usmjerio 

njezin razvoj.  

 

– Dobra prometna povezanost te blizina Varaždina usmjerili su razvoj Općine 

Beretinec. Uz obilaznicu za Poduzetničku zonu, a bregoviti dio je kao stvoren za 

vinogradarstvo, voćarstvo te ruralni turizam. Kad raspravljamo o Zoni bitno je 

naglasiti da interes za investiranjem u njoj postoji, sve komunalno opremljene parcele 

su prodane te ima još zainteresiranih. Također svako novo radno mjesto je 

dobrodošlo, te daje perspektivu mladim obiteljima da na ovim lijepim zelenim bregima 

izgrade svoje domove – kazao je Stričak. 

 

Napomenuo je da bregoviti dio Općine Beretinec priča jednu drugačiju priču.  

 

– Doista je lijep, ugodan za život, pun zelenila, obiteljskog mira, a osim ugodnog 

života pruža mogućnost razvoja seoskog turizma i OPG-ova. Upravo te dvije 

prednosti, dakle mogućnost razvijanja Poduzetničke zone i bregoviti dio pogodan za 

razvoj turizma, ono su na čemu će se graditi budućnost, a ovo je općinsko vodstvo to 

prepoznalo – istaknuo je HDZ-ov kandidat za župana. 

 

Također, naglasio je da temeljem dobrog dosadašnjeg rada i dobre suradnje s 

načelnikom i Općinskim vijećem u ovom mandatu, HDZ pruža potporu nezavisnom 

Igoru Kosu u kandidaturi za novi mandat na čelu Općine Beretinec. 



 

 



 

 



 

 


